
Skibby Kommune - Referat fra Ældre- og handicaprådets møde den 6. januar 2004Æld... Side 1 af 3

Referat fra Ældre- og handicaprådets møde den 6. januar 2004

Sted :
Tidspunkt :

Mødelokale 3, rådhuset 
Kl. 10.00-11.15

Til stede : Lise Lotte Due 
Aage Johannisson 
Bent Skov Jensen 
Inge Christensen 
Else Flensted

Afbud fra :

Annett Hjulgaard
Randi M.-L. Jensen (Handicaprådet)
Suppleant: Mona Jørgensen
Gerda Timm (Suppleant: Handicaprådet)

Dagsorden :
1. Godkendelse af referat fra december mødet.
2. Informationer (herunder klagesagen) ved formanden.
3. Vedtægter gennemgås.
4. Forretningsordenen, evt. rettelser.
5. Nyt fra Amtsældrerådet ved Aage Johannisson.
6. Nyt fra kassereren.
7. Evt.

1 . Godkendelse af referat fra december mødet. 

Referat godkendt.

2. Informationer (herunder klagesagen) ved formanden.

Skibby Kommune har indbudt til dialogmøde d. 18. januar vedr. fritids- og 
kulturpolitisk handlingsplan.
Aage Johannisson og Else Flensted deltager.

Den af Rådet fremlagte handicappolitik for Skibby Kommune er vedtaget af 
Byrådet på decembermødet.
Rådet ønsker Skibby Kommune orienterer borgerne om denne plan, desuden 
ønskes
bedre orientering for/om de handicappede i diverse oplysninger/brochurer i 
Skibby Kommune.

Randi Jensen arbejder generelt med orientering for handicappede og om 
handicappolitikken, evt. ved serviceinformation, og Annett Hjulgaard 
arbejder med orientering om handicappolitikken i medier og på Rådets 
hjemmeside.
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Randi Jensen ønsker viden om fordelingen i % af de ca. 1.600 psykisk eller 
fysisk handicappede i Skibby Kommune.

De nye takster for Frit valgs ordningen på ældreområdet er godkendt af 
Byrådet, der er små stigninger. På amtsplan ligger Skibby Kommune' s 
takster højt.

Enkelte priser i Servicepakken er opskrevet med 3 %, og priserne er beregnet 
efter de faktiske tal i 2003, hvilket giver en stigning på kr. 161,75 mdl. på 
den samlede Servicepakke.

Pr. 1. februar 2004 er ansat Jette Søe som ny socialchef.

Rådets årsberetning 2003, skrevet af Bent Vestergaard, er afleveret til Skole-, 
social- og sundhedsforvaltningen.

Klagerådet har behandlet klagesag i december -  hvilket var den første sag i 2

Lise Lotte Due orienterede om sagen.
Et afslag skal begrundes skriftligt til klageren.

Sammenslutningen af ældreråd i Danmark har udsendt spørgeskema om 
arbejdeti ældrerådene.
Lise Lotte Due udfylder det på Rådets vegne, men spørgsmål om ældreråd 
efter evt. kommunesammenlægning blev gennemgået og besvaret på mødet. 
Rådet vil ønske mindst en repræsentant fra hver af de tidligere kommuner i et 
nyt råd.

oar -.

3. Vedtægter gennemgås.

Vedtægterne blev gennemgået.

4. Forretningsordenen, evt. rettelser.

Forretningsordenen blev gennemgået, rettet og vedtaget. 
Kopi vedlægges dette referat.

5. Nyt fra Amtsældrerådet ved Aage Johannisson.

Aage Johannisson refererede kort fra sidste Amtsældreråd's møde. 
Der afholdes møde igen i februar.
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6. Nyt fra kassereren.

Kassereren forventer at kunne fremlægge årsregnskab 2003 på februar 
mødet, men de sidste bilag mangler, bl.a. fra bank.

Skibby Kommune's tilskud til Rådet ventes indsat på Rådets konto snart.

7. Evt.

Der blev forespurgt vedr. kursusvirksomhed for nye medlemmer, Lise Lotte 
Due fortalte om tidligere kurser, og Rådet afventer indbydelse til nye 
medlemmer.

Vedr. brand i Slangerup blev spurgt, om der er røgalarmer i Nordhøj' s 
boliger, dertil blev svaret positivt.

8. Næste møde.

d. 3. februar - kl. 10.00 rådsmøde, Nordhøj 4, mødelokale 5
(afbud fra Gerda og Annett) 

d. 2. marts - kl. 10.00 - - -


